
Громадська рада
Під головуванням почес

ного мера Славутича, депу
тата Київської обласної 
ради Володимира Удови
ченка 30 вересня відбулося 
засідання Громадської ради 
з розвитку міста. В 
обговоренні порядку денно
го брав участь міський голо
ва Юрій Фомічев.

Учасники засідання розглянули 
напрямки стратегії розвитку міста 
Славутич до 2027 року, а також го
товність міста до зими. За повідо
мленням міського голови, 80% жит
лового фонду вже опресовано, а в 
п’ятницю, 4 жовтня, планується по
дача гарячої води. Надійшли пропо
зиції від учасників засідання: ство
рити фокус-групи із соціально ак-

тивних славутичан, громадських ак
тивістів для залучення їх до роботи 
над стратегією розвитку Славутича. 
Постановочні питання Громадської

ради будуть передані до виконавчо
го комітету Славутицької міської 
ради.
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